
Haanja Kooli hoolekogu protokoll nr 1-5/6 

Google meet keskkonnas ja Haanja koolis 

24.05.2023 

Algus 17:00 

Lõpp 19:00 

 

Osalejad: Anne Heier, Kaarel Simson (koosoleku kokkukutsuja), Leelo Viidu 

Puuduvad: Tiia Perli, Jane Koemets, Tiina Kivimeister, Erki Sok, Urve Sok,  Kermo Rannamäe, 

Ahti Utsal, Kai-Liis Kiviselg, Marin Savi, Enno Sarik. 

Juhatas: Kaarel Simson 

Protokollis: Kaarel Simson 

Päevakord: 

1. Protokollija valimine 

2. Hoolekogu aastaplaani arutelu ja kinnitamine 

3. Haridusvõrgu ümberkorraldamise ideedekorje 

4. Lasteaedade töö ümberkorraldamise idee osas arvamuse kujundamine 

5. Jooksvad küsimused: 

a. Koolis nutisõltuvusega tegelemise seisu ülevaade 

 

1. Seoses protokollija puudumisega valiti protokollijaks kohalolnute üksmeelel Kaarel Simson. 

2. Hoolekogu aastaplaani arutelu tulemusena valmis viimane versioon hoolekogu aastaplaanist. 

Kuna hoolekogu koosolekul osales vaid kolm liiget, toimub aastaplaani kinnitamine Dokobit 

süsteemis. Kes on nõus, saab anda allkirja hiljemalt 08.06.2023. Kaarel Simson laeb viimase 

versiooni süsteemi ja saadab hoolekogu liikmetele allkirjastamiseks. 

3. Haridusvõrgu ümberkorraldamise ideedekorje arutelu käigus said kõik osalejad tuua välja 

oma nägemuse, mida võiks ümberkorraldused tuua. Iga idee puhul vaagiti positiivseid ja 

negatiivseid külgi. Tulemus vormistatakse eraldi ning läbi Google Drive keskkonna saab 

ettepanekuid teha kuni 27.05.2023-ni. Seejärel saadab Kaarel dokumendi vallale 

ettevalmistavate tegevuste raames 03.06.2023 toimuva ürituse „Õpe ei lõpe“ jaoks. 

4. Lasteaedade töö ümberkorraldamise idee osas leiti, et liitrühmas, nagu meie lasteaiarühmad 

on, ei ole võimalik pedagoogilisi tegevusi 1 õpetaja ja 2 abiõpetaja süsteemis mõistlikult läbi 

viia. Sellisel juhul on võimalik paremal juhul tagada kvaliteet, mis on sobilik lastehoiule. 1+2 

süsteemile üleminnes ei ole võimalik lapsi ette valmistada kooliminemiseks ning seetõttu 

kannataks väga oluliselt meie õppekvaliteet.  



5. Nutisõltuvusega tegelemine koolis on jõudnud esimeste tulemusteni. Kooliõpilased on 

kaasatud protsessi ja lahendusi katsetatakse. Üle on saadud esimestest tulistest emotsioonidest 

ning töö nutisõltuvusest vabanemiseks on muutumas konstruktiivsemaks. Kindlasti oleks 

koolile vaja tuge igast kodust, et tekiks vähem vastasseise koolis. Kindlasti oleks olnud 

võimalik võimalikke negatiivseid emotsioone ennetada parema kommunikatsiooniga. Kooli 

kutsutakse rääkima oma ala spetsialistid, et nutisõltuvusest vabanemise teema oleks ka 

õpilastele huvitav ja arusaadavam. 

 

 

 

 

Kaarel Simson   

Hoolekogu esimees 

protokollija  

  

/digiallkirjastatud/   


